
Protokoll 

12 mars 2024 Finnstugan 

1. Mötets öppnande 

Martin öppnade mötet. Av styrelsemedlemmarna närvarade även Henrik, Ingemar, Håkan 

och Sandra. Anneli närvarande del av mötet via telefon. Frans och Martin närvarade som 

representanter från orienteringssektionen. 

2. Val av justerare 

Håkan och Henrik. 

3. Godkännande av dagordning 

Godkändes. 

4. Föregående mötesprotokoll 

Vi gick gemensamt igenom anteckningar från föregående protokoll. Beslutar att 

poängjaktens tre bästa får presentkort på klubbkläder. Vinnaren får vandringspriset i vanlig 

ordning. 

5. Mötesfrågor 

 

1. Förfrågan från orienteringssektionen om att göra en sprintkarta i Lagan kring Ringbadet. 

Anneli har tackat nej till att lämna offert och Lars Magnusson från OK Älme har meddelat 

att han kan rita. Offert 430 kr/h, löpande räkning med timredovisning, maxtid 50 h, 

motsvarande 21.500 kr. Ungdomssektionen och orienteringssektionen är i stort behov av 

nya kartor, gärna sprint för de yngre ungdomarna. Beslutas att vi går vidare med detta 

förslag. 

 

2. Ekonomi 

Håkan gick igenom ekonomin. Cirka 60 000 kr i plusresultat för 2023. Dock sjunker 

medlemsantalet.  

3. Årsmöte 2024 

Styrelsens verksamhetsberättelse gås igenom och godkänns. 

4. Nybörjarkurs april 2024 

Förslag om att orienteringssektionen planerar upp och rekryterar ansvarig för kurs, alt Martin 

och Carl som gått kurs. 

5. Sunnerboklassikern 2025 

Ingemar informerar att det inkommit en fråga från Elme Sports Club om att väcka liv i 

konceptet Sunnerboklassikern 2025. Ljungby friidrott (Mia Jansson) har även föreslagit en 

sommartävling gemensamt med FK Finn. 



 

6. Övrigt 

Inga övriga frågor. 

7. Kommande möten 

9/4 2024. 

8. Mötets avslutande 

Ordförande Martin förklarade mötet avslutat.  

 

Protokollsekreterare Justerare   Justerare 

Sandra Elg  Håkan Karlsson   Henrik Carlsson 

 


